
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 3. november 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål D
Kan ministeren bekræfte og redegøre for, at ministeren inden beslutningen om, at alle 
mink skulle slås ned, var blevet skriftligt orienteret om, at det krævede ændret lovgivning 
at aflive alle mink (og at regeringen derfor manglende lovgrundlag), som det blandt 
andet fremgår af Berlingskes artikel 3/11-21: “Magnus Heunicke godkendte personligt et 
opsigtsvækkende notat – nu trækkes han dybere ind i minksagen”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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